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Abstract (en)
A cooling device has an evaporator housing (2) which has flow channels (6) and an outflow opening (3) within it. There are retainers 98) for the
working fluid in the form of flutes which are filled with the fluid. The flow channels are arranged so that they are emptied by the drainage of the non-
retained working fluid and so that the remaining fluid can freeze by partial evaporation. The retainers contain an absorbent material and have trough-
like recesses(7). The outflow opening has a lid (4) which obstructs access to the interior of the evaporator housing during the time when there is no
outflow.

Abstract (de)
Kühlvorrichtung mit einem Verdampfer-Gehäuse (2), das im Innenraum Strömungskanäle (6) und eine Ausström-Öffnung (3) zum Ausströmen
von Arbeitsmitteldampf aufweist und Rückhaltemittel (8) zum Rückhalten von flüssigem Arbeitsmittel vorhanden sind, die beim Fluten des
Verdampfer-Gehäuses (2) mit flüssigem Arbeitsmittel aufgefüllt werden und wobei die Strömungskanäle (6) so angeordnet sind, daß sie beim
Ableiten des flüssigen, nicht rückgehaltenen Arbeitsmittels entleert werden und daß das in den Rückhaltemitteln (8) verbliebene Arbeitsmittel durch
Teilverdampfung erstarren kann. <IMAGE>
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